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Consell de Barri Teixonera 

  

Data:  25 de juny de 2024 a les 19:00 hores.  

Lloc:  Centre Cívic Teixonera – Carrer Arenys, 75 
 

  

Assistents:   
-Taula:   
Sergi Perea.   Conseller Tècnic d’Horta-Guinardó.   
Lluis Rabell Regidor del Districte Horta Guinardó 
Toni Oliva  Vicepresident del consell de Barri Teixonera 

 

-Grups polítics representats:   
Pablo Ramos García (GMD BComú) 
Carme Cánovas Manzano (GMD JuntsXCat) 
Laura Pi Ledesma (GMD ERC) 
Manuel Conde García (GMD PP) 

  
-Entitats representades:   
Associació de Veïns La Taxonera 
Associació de festes Taxonera  
Associació de Memòria Històrica Taxonera (AMT) 
Associación Grupo Cultural Taxonera (ACA) 
Associació de Dones Mas Falcó 
 
-Veïnes i veïns assistents:   

105 assistents 

Ordre del dia:  
1. Renovació de la Comissió de Seguiment i la vicepresidència del Consell de barri.  

2. Informació d’obres i projectes del Barri  

3. La Bòbila 

4. Torn obert de precs i preguntes.  
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Desenvolupament de la sessió. Temes tractats i recull d’acords.  
  
El Conseller tècnic, Sergi Perea, inicia la sessió i demana que perdonin l’absència de 
la gerent, Elena Amat, que per motius personals no ha pogut assistir. També explica 
que des del passat 12 de maig, l’exconsellera del barri va ser elegida diputada electa a 
les eleccions autonòmiques. Als pròxims dies anunciaran qui serà el nou conseller/ra 
del barri La Teixonera. Dona pas als punts de l’ordre del dia.  
  

1. Renovació de la Comissió de Seguiment i la Vicepresidència del Consell de 
Barri.  
  

El Conseller de Barri explica de què es tracta la Comissió de Seguiment i les feines 
que fan. És l’encarregada de decidir l’ordre del dia dels Consells de Barri. Està 
formada pels grups municipals del Districte que hi tenen representació, també en 
pot formar part qualsevol entitat del barri que ho vulgui i qualsevol veí o veïna a 
títol personal.  Es fan les renovacions cada quatre anys, i aquest, toca renovar-la. 
Han rebut 10 candidatures.   

- Lluis Cairell (AVV) 
- Andreu Barnadàs. Comissió de festes de la Taxonera  
- Lluis Cercós  
- Toni Oliva. (ACA) 
- Maria José Colomo (AVV) 
- Antoni Colomo Aguilera (AVV) 
- Loli Calvo (veïna del barri) 
- Isabel Noto Igual (Associació de Memòria Història Taxonera AMT) 
- Vanessa Soto (ACA Taxonera) 
- ACA 

 
Es procedeix a fer la votació. Queda aprovada la Comissió de Seguiment.  

Es procedeix a fer la renovació de la vicepresidència del Consell de Barri on fan de 
nexe entre la comissió i el veïnat, fan un seguiment efectiu dels temes del barri i 
vetllen perquè es compleixin els acords. En el termini establert només s’ha rebut 
una candidatura, -Toni Oliva-, es procedeix a fer la votació. Queda aprovada la 
vicepresidència del Consell de Barri.  

2. Informació d’obres i projectes al Barri   
  
El Regidor del Districte, Lluís Rabell, explica les actualitzacions dels principals 
projectes i actuacions del Barri: 
  

- Escola Bressol Municipal i Espai de Criança Familiar Teixonera: obra 
executada (juny’22 – desembre’23) amb inauguració prevista pel 28 de juny 
i un pressupost d’execució de 3,5 M€. La nova escola bressol que incorpora 
espai familiar de criança municipal té una superfície construïda de 1.492 m², 
amb terrassa de 165 m² a la primera planta i pati de 246 m² en planta baixa. 
L'edifici consta de tres nivells, dos per l'escola bressol i un per l'espai 
familiar. Queda alliberat un espai públic de 1000 m² pendent de definir 
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durant aquest mandat (l’espai queda tancat i en bones condicions per evitar 
la seva degradació). 
En les darreres setmanes s’han instal·lat una tanca (com a mesura de 
protecció) i dos bancs (per afavorir l’espera) a l’entrada de l’escola. 

- Àmbit Matías Guiu: conjunt de parcel·les situades entre els carrers 
Fastenrath, Santa Rosalía i Sant Crispí que des de ja fa anys l’Ajuntament 
està treballant per adquirir amb l’objectiu que esdevinguin un nou espai verd 
pel barri. Les finques del C. Fastenrath 91, 93-97, 99 i 101-103 ja són de 
propietat municipal. La finca del C. Sant Crispí 32 ja té fixat el just preu i 
s’està a l’espera de l’aprovació de la dotació econòmica per a la seva 
expropiació. L’expedient d’usucapió de la Pl. Matías Guiu està en mans de 
l’Àrea de Contenciós de l’Ajuntament. 

- Soterrament de línies elèctriques: C. Samaniego 2-52, 4 pals, obra civil 
executada, pendent de descàrrega per part de companyia; Amb projecte 
executiu redactat, pendent d’execució es troben: C. Iriarte 6-12, 4 pals; C. 
Segur 4-86, 18 pals; C. Santa Albina 34-58, 4 pals. En total es retiren 30 
pals per import de 538.000 euros. 

- Renovació d’escales mecàniques: Sant Dalmir i Santa Gemma: És una 
obra que es troba en licitació la redacció d’ambdós projectes. La previsió 
d’execució és l’any 2026 amb un pressupost estimat 1,76 M d’euros. El Pla 
de Manteniment Integral (PMI) preveu la substitució d’escales mecàniques 
instal·lades entre els anys 2003 i 2007.  

- Canvi de sentit i semaforització del Carrer Saturnino Calleja: obra 
executada el desembre del 2023. Amb un pressupost final de 54.983 euros. 
L’actuació ha consistit en la implantació de nous semàfors en el carrer 
Saturnino Calleja que regulin l’accés a Coll i Alentorn, reordenació dels 
passos de vianants existents i creació de nova calçada i vorera en l’actual 
mitjana que separa els carrers Coll i Alentorn i Basses d’Horta.  

- Reurbanització de la cruïlla entre C. Sant Dalmir – C. Santa Rosalia: El 
projecte està en licitació i l’execució es preveu pel setembre – desembre del 
2024. El pressupost estimat per l’execució és de 131.494 euros. Es proposa 
la transformació en plataforma única que inclogui també la recol·locació del 
pas de vianants, soterrament de dos punts de línia de telecomunicacions i 
modificació de la ubicació de reixes de recollida.  

- PEUMU per la regulació del nou Institut Escola Mirades: L’aprovació 
inicial va tenir lloc el passat 22 de febrer del 2024, on el Consorci 
d’Educació de Barcelona ha promogut aquest Pla amb l’objectiu de 
permetre l’ampliació del centre perquè passi a acollir el programa funcional 
d’un IES. Els volums ja es troben edificats actualment i es proposa 
intervenir en l’interior dels mateixos sense edificar-ne de nous. El 
pressupost estimat d’execució material és d’1,92 M d’euros.  

- MPGM per a la reordenació dels sectors de la Teixonera i l’entorn de la 
Llosa de la Vall d’Hebron: En tràmit d’aprovació inicial. El nou Pla Urbà 
suprimeix l’expropiació de 52 habitatges i preveu la substitució progressiva 
de totes les edificacions existents, en la mesura que la propietat vulgui 
impulsar les determinacions del nou planejament. Permetrà la millora del 
barri i que les grans transformacions que s’estan donant al seu entorn s’hi 
integrin. Es desenvolupa en funció de 5 objectius: connectar l’entorn de la 
Teixonera amb la Llosa de la Vall d’Hebron i Collserola, generar espais 
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verds i entorns d’activitat vinculats als itineraris dels vianants, generar 
espais residencials vinculats al Barri, implantar equipaments vinculats al 
Barri i dotar de viabilitat urbana un àmbit amb mirada de gènere i de salut.  

- Pacte per la Ronda de Dalt: es crea amb l’objectiu d’estudiar i avaluar les 
opcions de futur per la transformació de la Ronda de Dalt i els barris de 
l’entorn, en l’àmbit del districte d’Horta Guinardó, per tal de cercar les 
millors propostes i solucions a escala tècnica, social i econòmic. En aquest 
mandat es realitzarà la fase 2, el tram que va des de l’IES Vall d’Hebron fins 
a l’Avinguda Vallcarca. Les obres ja han començat on es farà el mur i les 
sortides d’emergència durant un període de 21 mesos (fins al març del 
2026) i la cobertura de la ronda es durà a terme amb un acabament el maig 
del 2027. Després de l’estiu hi haurà un procés participatiu amb els veïns 
per determinar què hi haurà a dalt de la cobertura. Amb un pressupost de 
41M d’euros. 

- Nou edifici de l’Agència de Salut Públic de Barcelona (ASPB): l’ASPB 
dirigeix i gestiona els centres i serveis de salut pública de la ciutat per 
encàrrec de l’Ajuntament de Barcelona i la Generalitat de Catalunya. El 
complex reunirà les dependències que ara estan disperses en diversos 
edificis. L’avantprojecte està redactat i actualment s’està realitzant el 
projecte bàsic. La inversió estimada és de 40,2 M d’euros 

- Nou edifici d’atenció ambulatòria Vall d’Hebron: edifici de 10 plantes i 
46.000 m2 amb model de construcció sostenible que permetrà alliberar 250 
consultes externes, 100 gabinets d’exploració i 100 places d’hospital de dia. 
També donarà cabuda a la zona de farmàcia, rehabilitació i diagnòstic. Això 
permetrà la descongestió del complex hospitalari i dedicar els espais 
alliberats als ingressos i l’activitat quirúrgica. Suposarà un increment anual 
de mig milió de visites l’any. El projecte executiu ja està redactat i 
actualment s’està a l’espera de la llicència d’obres, s’estima una durada 
d’obres de dos anys amb una inversió estimada de 87,5 M d’euros. 

- Ampliació dels tallers i cotxeres de Sant Genís L3: A la coberta del nou 
espai s’instal·laran 519 mòduls fotovoltaics que suposaran una reducció 
estimada d’emissions de 113 tones anuals de CO2. L’actuació permetrà 
adaptar la instal·lació a l’increment d’oferta que ha registrat aquesta línia i al 
que es pot produir en el futur, també facilitarà un millor manteniment dels 
trens i del nivell de servei als usuaris. L’obra es troba en execució des del 
febrer, té previst que acabi el febrer del 2025; amb un pressupost 
d’execució de 17M d’euros, obra finançada pels Fons Next Generation. 

- Urbanització dels Entorns del Mercat de la Vall d’Hebron – Taxonera: 
Les obres consisteixen en la urbanització i reordenació els entorns del 
mercat. S’amplia l’accés de la plaça del mercat aprofitant l’espai entre la 
nova rampa d’accés al pàrquing i el mur existent al passeig de la Vall 
d’Hebron. Les obres que es van iniciar al mes d’octubre del 2023 estan en 
curs i finalitzaran al juny del 2024, el pressupost d’execució és de 2,5 M€. 

- Parc de Bombers de la Vall d’Hebron: Nova torre de pràctiques i altres 
millores, és una obra executada. Ha tingut un pressupost d’execució, 
projecte i vehicle  de 2,7 milions d’euros. La construcció de la nova torre de 
12 plantes, 3 d’elles subterrànies i la rehabilitació i redistribució dels usos 
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subterranis del Parc. Adquisició de la primera ambulància metropolitana 4x4 
per fer actuacions a la muntanya.  

- Especialització de l’Institut Vall d’Hebron: L’institut es transforma en el 
nou Institut de Formació professional Sanitària Vall d’Hebron. Neix amb la 
voluntat d’esdevenir un centre de referència en la formació integrada de 
professionals sanitaris. El centre acollirà uns 800 alumnes i comptarà amb 
prop de 60 docents.  

- Campanya “A Casa Teva” de l’Agència de Salut Pública de Barcelona: 
És una campanya d’informació, sensibilització i conscienciació ciutadana 
amb l’objectiu de reduir la presència de focus dels mosquits tigre a la 
propietat privada. Dues visites presencials a un mateix domicili, una primera 
informativa i pedagògica i una segona d’avaluació per tal de valorar si la 
intervenció ha estat eficaç. 

- Actuacions amb brigada anys 2023: Durant l’any 2023 es van efectuar un 
total de 65 actuacions. L’import total ha sigut de 47.522 euros. S’han 
realitzat arranjaments de voreres, millora de guals i escocells, reposició de 
pilones, instal·lació de nous bancs.  

- Desbrossaments de solars municipals 2024: Els mesos de juny – juliol 
es realitzaran desbrossaments a 5 solars del barri: C. Arenys 83X i 71-77; 
C. Santa Rosalia 12; C. Santa Rosalia 16B/C; C. Mare de Déu dels Àngels 
15-29; C. Fastenrath 93 – 107 i el C. Iriarte 17.  Per un import de 1.520 
euros.  

- Altres demandes de la Comissió de Seguiment:  
• Recol·locació d’aparells de gimnàs ubicats anteriorment a la plaça 

d’Herta Frankel, actual Centre Bressol Teixonera. Jardins de Santa 
Rosalia: es va fer una proposta que ja està validada per Parcs i 
Jardins i es posaran tres aparells nous. Import de l’actuació 8.000 
euros. S’executarà en els pròxims mesos.  

• Continuïtat del projecte Fem Salut a Sant Rafael: Cada any es 
realitza un conveni amb l’Hospital de Sant Rafael per poder fer una 
activitat de piscina amb persones grans en risc de soledat no 
volguda. Aquest any davant de la situació de sequera i la 
impossibilitat que ens poguessin aclarir si una activitat d’aquest 
tipus en una piscina que no està oberta al públic es pot realitzar, 
hem optat per no fer-la. L’any esperem reprendre el projecte. 

• El contenidor de roba situat a l’interior del Centre Cívic Teixonera 
ha sigut reubicat a l’entrada superior del carrer Arenys, d’aquesta 
manera es facilita el seu accés i és independent de l’obertura del 
Centre Cívic. 

 
3. La Bòbila  

 
És el projecte estrella del Barri i es preveu que l’execució es durà a terme en 
aquest mandat. Al març del 2024 es va contractar la segregació i actualització de 
la fase 1 (Estructura i envolvent), a la segona quinzena de juliol es farà la licitació 
d’obra i el febrer del 2025 el possible inici d’obra amb una durada de 12 mesos. 
La segona fase (implantació d’instal·lacions, compartimentacions, acabats i 
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urbanització exterior), la licitació d’obra serà el maig del 2025 i el possible inici 
d’obres amb la duració de 10 mesos serà el desembre del 2025.  
El pressupost total d’execució és de 5,9 milions d’euros. 
 

4. Torn obert de paraules.  
  

En primer lloc, el Conseller Tècnic convida a intervenir les persones que han 
formulat preguntes per escrit. Es contesten les qüestions i, si no és possible 
disposar de la resposta de forma immediata, s’informa que es farà arribar la 
informació al/la ciutadà/da a través de la modalitat escollida al full d’intervenció.  
 
Intervenció  Resposta  
Isabel, veïna,  
• Els hi farà arribar diferents queixes 

de millora pel barri.  
• Exposa en nom dels veïns de la 

Teixonera 2, que mai se’n sentit 
defensats, per les associacions del 
Vall d’Hebron, sobre l’expropiació 
dels seus edificis a la zona baixa 
del barri. No és lícit parlar d’ells en 
aquests moments. Són víctimes 
d’un atropellament històric per part 
de l’administració. Continuen 
lluitant pel que els hi van treure els 
seus avantpassats.  

Regidor:  
• El barri no perdrà una superfície 

de plaça, es desplaça 100 metres. 
Els projectes es modifiquen amb 
les al·legacions pertinents no amb 
crits i decibels a les reunions. La 
part de la ronda que es cobrirà 
servirà per a tots els barris 
adjacents tan Sant Genís, 
Teixonera... i es decidirà 
mitjançant reunions participatives.  

Victoria López, veïna,  
• Demana explicacions sobre la 

piscina de Sant Rafael, ja que està 
plena i neta. Es podria haver fet 
servir igualment. Creu que ha sigut 
més un problema econòmic que 
no de l’aigua com han esmentat 
abans. Demana que ho tinguin en 
compte per l’any que ve.  

Conseller Tècnic:  
• El decret de sequera de la 

Generalitat només permetia que 
les piscines es podien omplir al 
mínim si eren públiques o si eren 
un refugi climàtic. La de Sant 
Rafael no era cap de les dues 
coses, per tant, el decret impedia 
fer ús de la piscina. De cara l’any 
vinent es recuperarà el projecte 
perquè creuen que és molt 
necessari per al barri.  

Maria José Colomo, veïna, 
• Se li ha comunicat a l’associació 

de veïns que el pròxim divendres 
serà la inauguració oficial de 
l’escola bressol. Però s’han quedat 
sorpresos que no ho faci l’alcalde, 
ja que es va comprometre a venir. 

• Que tinguin en compte que el barri 
necessita un Casal per a la Gent 
Gran, en una zona accessible.   

Regidor:  
• L’alcalde vindrà a la inauguració 

de l’escola Bressol si no hi ha 
canvis a la seva agenda.  

• Està en cartera i és una necessitat 
del barri.   
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Lluís, AAVV,  
• Tota la informació que els hi 

envien és molt genèrica i 
complexa, s’ha de poder entendre 
per a tothom. Demana que el 
següent projecte que els hi enviïn 
a l’AAVV sigui de fàcil lectura i que 
no hagin d’anar a un arquitecte a 
demanar ajuda.  

• Sempre han fet suport a la gent 
afectada de les finques, és una 
cosa que pesa i fa vergonya. 
Tenen tot el dret a fer el que 
vulguin amb les seves cases.  

• Urbanísticament, el barri des de 
l’AAVV no ho acabem d’entendre, 
demana que l’escrit de 5 fulles no 
és aclaridor.  

 

 Antonio Chinchilla, veí,  
• Inseguretat ciutadana, 

incrementació dels cossos 
policials a la ciutat perquè siguin 
dissuasius de la delinqüència. Al 
barri hi ha molta gent gran i ja es 
produeixen furts i robatoris amb 
força.  

Regidor: 
• És cert que és un problema 

constant a la ciutat, ha sortit un 
informe dels mossos dient que el 
nombre de delictes ha baixat. El 
més reincident són els furts i 
aquesta és la problemàtica greu 
de la justícia de proximitat i la seva 
rapidesa.  

 Toni Oliva, vicepresident del consell 
de barri,  
• Al carrer Santa Rosalia – Carrer 

Dalmir els contenidors sempre 
estan plens a qualsevol hora, es 
va dir, que se’n posarien uns 
altres. Es van posar, però es van 
retirar.  

• Escales mecàniques del carrer 
Santa Rosalia no funcionen 
correctament i fan molt soroll.  

• L’asfalt del carrer Josep – Sant 
Genís està ple de sotracs a terra.  

• Sortida del barri no serveix de molt 
perquè a les 20:30h el carrer 
Arenys continua bloquejat.  

• La retirada dels pals està molt bé, 
però quan acabin que facin el 
mateix amb les pilones que estan 
deteriorades, trencades i mal 
col·locades.  

Regidor: 
• Les escales mecàniques s’han de 

renovar totes, perquè fa molts 
anys que hi són.  

• Els pals ocuparà un temps, però 
saben que després els hi tocarà 
posar-se amb el cablejat de les 
façanes encara que no és potestat 
de l’Ajuntament sinó de les 
empreses. Tot i així ajudaran el 
veïnat per poder-ho resoldre.  

 
Conseller Tècnic:  
• Pel que fa als contenidors després 

de l’estiu es farà l’enderroc de 
l’edificació del carrer Sant Dalmir 
42 fa molts anys tapiada. 
S’ampliarà la vorera i hi haurà més 
espai per col·locar contenidors.   

• L’actuació de canvi de sentit del C. 
Saturnino Calleja serà efectiva 
quan es faci el canvi de sentit del 
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C. Plutó que s’espera es pugui 
executar durant aquest any.  

Andreu Bernades, veí,  
• Les escales mecàniques del carrer 

Arenys amb Fastenrath estan 
reivindicant el canvi de nom a 
Escales Canadenques, en nom de 
les dones que havien estat a les 
brigades nacionals. Han rebut una 
contestació de l’Ajuntament dient-
los que no pot ser aquest nom 
perquè ja hi ha un altre nom 
similars més amunt.  

• Pla General Metropolità 1 i 2, fa 
molts anys anant a totes les 
reunions i des de l’associació de 
festes donen tot el suport els veïns 
i veïnes i en el projecte que s’ha 
de desenvolupar. Permetrà que es 
creï un gran bloc d’habitatges 
socials per la ciutat i pels joves.  

Regidor:  
• El que hi ha ara sobre la taula és 

la redistribució del sol disponible i 
el que seran els seus usos futurs 
en el Pla General Metropolità. Els 
projectes vindran en un futur i ja hi 
haurà reunions per poder-ho 
parlar.  

 
• El tema del canvi de nom, estan a 

favor del canvi, però és el 
departament de nomenclàtor qui té 
l’última paraula.  

Patro Alonso, veïna,  
• No està d’acord en el que s’ha 

explicat anteriorment. Gràcies a 
l’AAVV amb l’ajuda dels veïns del 
barri la Plaça Vall d’Hebron l’han 
fet seva i és el lloc de pas per anar 
a molts equipaments. S’hauria de 
fer un estudi del barri per poder 
posar els habitatges socials en un 
altre lloc. No volen edificacions a 
la Plaça Vall d’Hebron.  

Regidor: 
• El barri no perdrà una superfície 

de plaça, es desplaça 100 metres. 
Els projectes es modifiquen amb 
les al·legacions pertinents no amb 
crits i decibels a les reunions. La 
part de la ronda que es cobrirà 
servirà per a tots els barris 
adjacents tan Sant Genís, 
Teixonera... i es decidirà 
mitjançant reunions participatives.  

Maria Teresa Ruiz, veïna,  
• En el Carrer Arenys, a l’altura de 

Correus, no hi ha contenidor per la 
brossa fa uns anys sí que hi havia.  

• Està d’acord amb la Senyora 
anterior sobre la Plaça Vall 
d’Hebron, no s’entén i no sap on 
mirar els projectes.  

Regidor:  
• Prenen nota dels contenidors del 

carrer Arenys de brossa. 

José Antonio Molina, veí 
• S’ha aprovat el projecte a última 

hora perquè hi havia altres 
alternatives que posa fi a una 
injustícia que els veïns del barri 
han lluitat molt. No s’ha de tapar 
amb edificis la zona ni massificar-
la s’ha de dignificar el barri.  S’ha 
de replantejar el volum, la ubicació 

Regidor:  
• En el Pla general metropolità el 

que s’està intentant és recollir el 
conjunt de necessitats del barri. La 
modificació que es proposa 
globalment dona més zona verda 
de l’actual. Els particulars tenen 
dret a edificar el que la llei els hi 
permeti, però l’Ajuntament també 
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que cadascú tingui el que li 
correspon, però no sacrificant el 
barri ni a les seves zones verdes 
ni a la memòria ni la feina de tants 
anys i persones.  

en el sol públic, responent en una 
normativa d’edificabilitat no pot 
sobrepassar els metres 
corresponents o respectar les 
zones verdes...  no pot aixecar 
pisos en carrers estrets.  

Lluís Cercós, veí,  
• Demana a totes les associacions 

del barri i a nivell particular també 
que una vegada estigui tot 
solucionat el tema de Teixonera 1 i 
2 estaria molt bé que Mossèn 
Lladós, que tant ha fet pel barri 
amb la seva parròquia, tingui una 
plaça amb el seu nom.  

Regidor:  
• Prenen nota per la proposta de 

nom  

Jordi Pérez, veí,  
• Quina altura tindran els edificis del 

Pla General Metropolità i que 
significarà perquè el barri sigui 
més visible.  

• Tenen un gran desconeixement 
del barri i de la importància de la 
Plaça Vall d’Hebron.  

Regidor:  
• Els particulars tenen dret a edificar 

el que la llei els hi permeti, però 
l’Ajuntament també en el sol 
públic, responent en una 
normativa d’edificabilitat no pot 
sobrepassar els metres 
corresponents o respectar les 
zones verdes...  no pot aixecar 
pisos en carrers estrets.  

Rafael, veí,  
• És un dels afectats de la 

Teixonera 2, i no li fa gens de 
gràcia el canvi per l'edat que té, 
però acceptant que sigui en 
benefici del barri. 

• La pèrgola que s'ha col·locat a 
Sant Genís quan plou no serveix 
de res no es pràctica. S’han de fer 
les coses pràctiques no que 
quedin bé visualment.  

Regidor:  
• En el procés participatiu es podrà 

parlar sobre aquests temes i 
redissenyar l’aprofitament de la 
superfície.  

Miguel Ruiz, veí,  
• Dona suport a tots els veïns 

afectats.  
• El pla plantejat fa que incrementi 

la desigualtat entre barris amb una 
modificació urbanística de la 
ciutat. S'ha estat oferint una 
massificació de pisos que el que fa 
és saturar les infraestructures dels 
serveis ja existents, augmentar el 
trànsit, la contaminació i pèrdua de 
zones verdes. Es planteja un 
projecte on es demostra una 
manca de planificació a llarg 

Regidor:  
• En el Pla general metropolità el 

que s’està intentant és recollir el 
conjunt de necessitats del barri. La 
modificació que es proposa 
globalment dona més zona verda 
de l’actual. Els particulars tenen 
dret a edificar el que la llei els hi 
permeti, però l’Ajuntament també 
en el sol públic, responent en una 
normativa d’edificabilitat no pot 
sobrepassar els metres 
corresponents o respectar les 
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termini, es fa de pressa i corrents. 
S'ha de millorar la qualitat de vida 
dels veïns i no el contrari.  

zones verdes...  no pot aixecar 
pisos en carrers estrets. 

 
 

 Miguel Mena, veí,  
• Les façanes internes de l’escola 

bressol, no les hem vist acabades 
i no se sap com han quedat, 
només ens han mostrat la 
cantonada del carrer Arenys. No 
s’ha continuat amb la barana que 
havia d’arribar fins al centre cívic... 
De l’espai entre edificis no s’ha 
retirat en dos anys els escombres 
acumulats.  

• La façana posterior el Mercat de la 
Vall d’Hebron- Teixonera s’ha 
remodelat a mitges.  

• La mobilitat al barri amb cotxe 
amb els canvis de sentit d'alguns 
carrers és bastant notable i 
comporta una gran mobilitat de 
cotxes per la zona baixa del 
barri. Es necessari estudiar bé els 
canvis de sentit al barri.  

Regidor:  
• La mobilitat del barri quan es faci 

el canvi de sentit del carrer Plutó 
és el que farà que disminueixi 
l’embús actual.  

 
Conseller tècnic:  
• Han intercanviat diferents correus 

sobre els dos temes, ells són part 
política si la part tècnica diu que 
l’obra està correcta i recepcionada 
correctament, jo m’ho haig de 
creure. Tot i això cap dels dos 
equipaments els gestiona el 
districte.  

 
 
 

Ana Neira, veïna,  
• Hi ha solars, carrer Santa Gemma 

13, que està brut i hi ha rates; 
voldria saber que s’ha de fer 
perquè siguin zones públiques del 
barri.  

• El canvi de les escales 
mecàniques serà totalment nova i 
reversibles? 

• 24 anys demanant el canvi de 
paviment de la ultima zona del 
carrer Cortada.  

• Hi ha molts cables del carrer 
penjant.  

• Escales al carrer Coll de l’Entorn 
amb Marti Codolar que fa molts 
anys quer estan ballades i no s’hi 
pot accedir.  

Regidor:  
• Prenen nota pel problema del 

carrer Cortada.  
• I el problema del cablejat en 

façana l’Ajuntament no té potestat 
directa i les empreses 
corresponents van deixar fer. Serà 
la fase següent per ajudar els 
veïns a fer pressió a les 
companyies perquè retirin el 
cablejat.  

Rafaela Millores, veïna del carrer 
Santa Rosalia i Fastenrath,  
• Porten 15 mesos afectats per dos 

gossos que no paren de bordar i ja 
ha vingut la GU, els mossos, la 
protectora de Barcelona, però no 
hi ha solució i volen descansar i 
dormir. Els gossos es troben al 

Regidor:  
• Recollim les signatures i miraran 

amb prevenció per poder-hi 
intervenir.  
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carrer Santa Rosalia 78.  
  
El conseller tècnic fa una explicació de la modificació de la Plaça Vall d’Hebron. 
S’han de fer diverses sortides d’emergència de la Ronda i en un costat de la 
plaça, on actualment hi ha una àrea de jocs infantils, n’hi va una. Aquesta sortida 
provoca la retirada de l’àrea infantil que ja esta fora de normativa i no és 
accessible per a tothom. Els bancs i els aparells de gimnàs de la gent gran es 
mantenen. El MPGM planteja avançar la línia d’habitatge que no significa ocupar 
tota la plaça. A l’altre costat del quiosc és on es farà la nova plaça. S’han fet 
moltes sessions informatives sobre el MPGM, tota la documentació està penjada i 
sempre ha sigut transparent.   
 

Es dóna per finalitzada la sessió del Consell de Barri a les 21:20 hores.  
    

El contingut de la sessió es pot visualitzar sencer a través de l’enllaç: 
https://www.youtube.com/watch?v=sPv8y_tqDHc  
  
  
  
  
  

https://www.youtube.com/watch?v=sPv8y_tqDHc

